
 

 
 
 
 
 

Fråga till Kulturnämndens ordförande Daniel Sestrajcic angående 
hans judehat. 

 
 

I tidningarna har vi kunnat läsa att vänstergrupper tänker demonstrera mot Israels 
medverkan i Eurovision Song Contest och förklara israelerna icke välkomna. Kulturnämndens 
ordförande Daniel Sestrajcic har uttalat sig i artiklarna och förklarat att demonstranterna har 
hans fulla stöd och att han själv ämnar medverka. 
 
Vid en promenad genom Malmö, helt smyckad och präglad av Eurovision finner man 
klistermärken uppsatta föreställande en parafras på Eurovisions offentliga logga – fjärilen 
med texten ”We are one”, nu i stället i form av en vidrig fjäril med texten ”Jews are none” 
och ”Burn Israel”. Fjärilens huvud pryds av Daniel Sestrajcics nuna. 
 
Samtidigt som Malmös skattebetalare lägger miljontals kronor på att skapa en positiv bild av 
vår stad – fri från rasism och judehat – sprider Malmö Kulturnämnds ordförande en motbild 
som förstärker Malmös negativa bild. Detta under en tid då nästan hela världspressen är 
samlad i Malmö. 
 
Med ledning av ovanstående önskar jag få framställa nedanstående fråga till 
Kulturnämndens ordförande, Daniel Sestrajcic: 
 
 
Anser Du det förenligt med Din roll som Kulturnämndens ordförande i Malmö att spä på 
den negativa och judefientliga bild av Malmö som gång efter gång kablas ut över världen? 
 
 
 
 
 

 
Carl-Axel Roslund (m) 
 

 

Enkel fråga 
 


